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diyor ki MİT bana silah işini sordu diyor.Sonra sonra emniyette beni 
BAŞKAN MEHMET SELİM KARAKUZU: Avukat bey Urfa'da yargılandığı bir konu 

var tamam mı silahlarla ilgili. Silahla ilgili(Ses anlaşılmadı 209:33dk) konu var git Urfa'daki 
mahkemelerde tamam eğer taraf sıfatınız varsa gidip sorarsınız.Yani o mahkemeyle (Ses 
anlaşılmadı 209:41dk) 

SANIK MEHMET NARİN MÜDAFİ AV. VURAL ERGÜN: Hayır hayır şimdi bakın 
BAŞKAN MEHMET SELİM KARAKUZU: Nereye varacaksınız? 
SANIK MEHMET NARİN MÜDAFİ AV. VURAL ERGÜN: Şunu anlatmak istiyorum 

acaba HABLEMİTOĞLU dosyası bir pazarlık unsuru korkutma amaçlı mı kullanıldı? Onu silah 
dosyaları HABLEMİTOĞLU için bir 

BAŞKAN MEHMET SELİM KARAKUZU: (Ses anlaşılmadı209:53dk) sorun avukat 
bey 

SANIK MEHMET NARİN MÜDAFİ AV. VURAL ERGÜN: Soracağım ama öncelikle 
bir konuyu bilgilendireyim açıklayayım müsaade edin yani. 
BAŞKAN MEHMET SELİM KARAKUZU: Sorun 
SANIK MEHMET NARİN MÜDAFİ AV. VURAL ERGÜN: Şunusormak istiyorum 

MİT size niye silah işini sorsun?Şimdi MİT ulusal güvenlik için iç dış istihbaratı temin etmekle 
görevli bir kamu kurumu. Bir sürü kahramanımız var orada ulusal güvenlik çerçevesinde milli 
silah sanayimiz de öyle kahramanlık gerektiren bir sektör. Peki bu halde MİT'in içinde 
FETÖ’cüler var da bunu size bu yüzden mi silah işini soruyorlardı?Bunu sizin ensenizde 
pişirircesine kullanıp HABLEMİTOĞLU'na bağlamakistiyorlar?Hani demişler ya size demişler 
yahani ihale sana kalacak diye. Ben ihalenin size niye kalacağına ilişkin soruyorum soruyu. 

SANIK NURİ GÖKHAN BOZKIR: Sayın başkanım şöyle (Ses anlaşılmadı210:43dk) 
savunma sanayii müsteşarlığından alan ve kritik efendim bu çok önemli doğru bir soru efendim. 
Kritik mühimmatların alımı yapılamıyordu 2019'da ambargomuz vardı gizli ambargo vardı ve 
Afrin operasyonları (Ses anlaşılmadı211:00dk) operasyonları vardı. Ve Özgür Suriye Ordusuna 
malzeme gitmiyordu.Bu işi alan SSM den Savunma Sanayii Müsteşarlığından alan firmalar bu 
malzemeleri bu mühimmatları gidip alamıyorlardı. Ben Ukrayna’da kendi depolarımızda yani 
malzemelerim vardı. ordudan ucuza hurda malzemeleri alıp yenileyip şey yapıyorduk normal 
şartlara uygun hale getiriliyordu.Benden dolayı ben yani subcontractor yani alt taşerondum.İşi 
onlar alıyordu o firmaya veriyordum.Yani ben ulusunun vatanımın şeyini düşündüğüm için bu 
(Ses anlaşılmadı211:41dk) bu kanalı oluşturmuştum efendim 2019'danitibaren. Kaldı ki 
Baykar’ın bile kamerasını ben sağlattırdım efendim. Yani bu kadar vatanıma şey yaptım hizmet 
ettim o dönem. 

SANIK MEHMET NARİN MÜDAFİ AV. VURAL ERGÜN: Şimdi sorum bu yüzden 
önemli. Siz dediniz ya hani beni ziyarete gelen iş adamları da oldu vesaire oldu. Mesela Ethem 
SANCAK’ın bir yakınını 

SANIK NURİ GÖKHAN BOZKIR: Yeğeni geldi 
SANIK MEHMET NARİN MÜDAFİ AV. VURAL ERGÜN: Konu ettiniz. Ha şimdi o 

sıralarda sizin elinize (Ses anlaşılmadı212:07dk)milli tank Altay projesi için bir tank motoru 
lisansı vardı. Ve milli tank paletini de ihaleyle Ethem SANCAK almıştı.Şimdi yanınıza gelen 
iş adamları acaba elinizde bulundurduğunuz ihaleyi lisansa sizden almak için mi sizi 
HABLEMİTOĞLU suikastine katmaya çalıştı? 

SANIK NURİ GÖKHAN BOZKIR: Yadediğiniz o planlar da geldi aklıma çünkü ben 
kendi sayın başkanım kendi cebimden 100.000 dolar para koyarak oradaki ilişkilerimi de 
koyarak tank motorunu Altay tankı motorunun olması gereken motoru İstanbul’a gönderdim. 
Kaçak olarak yani illegal yolla yükledim gönderdim. Vatanım bundan TÜMOSAN o zaman 
ilgileniyordu. Teknoloji çalsın diye yaptım. Yani elimden bir şeylerin alınması için yapıldığını 
anladıydım. 
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